



Dear Customer  
親愛的客戶

### HSBC MPF Member Webinar: Planning for 2022 MPF Portfolio Allocation 滙豐強積金成員網上講座 - 2022年強積金組合部署

To plan for an ideal retirement, members should review their MPF portfolios regularly. As we move into 2022, how should members allocate their MPF assets? To facilitate members in planning their MPF portfolio allocation in 2022, we cordially invite you to attend the abovementioned webinar organised by HSBC Pension Administration. We would like to take this opportunity to provide you with an overview of HSBC MPF Constituent Funds and share with you the recent performance of HSBC MPF funds as well as our views on the market outlook for the coming year. We will also introduce to you the HSBC Internet Banking fund switching features and highlight key points you should be aware of when performing fund switching.

為了計劃理想的退休生活，成員應該不時檢視個人的強積金投資組合。邁向2022年，成員應如何部署強積金資產配置？為協助成員部署未來一年的強積金投資組合，我們誠邀您出席由滙豐退休金行政部舉辦的上述網上講座。我們希望藉此機會為您提供滙豐強積金計劃下的成分基金概覽，回顧近期滙豐強積金基金表現，並分享我們對來年市場的展望。屆時，我們亦會簡介如何利用滙豐網上理財服務進行資產轉換及講解轉換強積金投資組合時的注意事項。


Details of the webinar are as follows:


網上講座詳情如下：


Date 日期	17 November 2021 (Wednesday) 2021年11月17日(星期三)
Time 時間	1:00 pm – 2:00 pm 下午1時至2時
Topics 題目	<ul style="list-style-type: none"><li>• Overview of HSBC MPF Constituent Funds 滙豐強積金計劃成份基金概覽</li><li>• Recent performance of HSBC MPF funds 回顧近期滙豐強積金基金表現</li><li>• Market outlook for the coming year 來年市場展望</li><li>• Points-to-note on fund switching 強積金資產轉換的注意事項</li><li>• Q &amp; A 問答環節</li></ul>
Language 語言	Cantonese 廣東話


To indicate your interest, you may make a reservation by the following methods:

您可以透過以下方法報名：

**1**  Reply by e-mail with the following information to [customer\\_outreach@hsbc.com.hk](mailto:customer_outreach@hsbc.com.hk)  
將以下資料電郵至 [customer\\_outreach@hsbc.com.hk](mailto:customer_outreach@hsbc.com.hk)

 Name  
姓名

 Contact phone number  
聯絡電話

 E-mail address  
電郵地址

**2**  Register at HSBC Public Website  
(<https://www.personal.hsbc.com.hk/1/2/mpf/promo/sem-registration>)  
透過滙豐網頁登記  
(<https://www.personal.hsbc.com.hk/1/2/mpf/promo/sem-registration>)

We will confirm your reservation and send you the webinar access details by e-mail at least 2 working days before the webinar date. For more information, please call HSBC MPF Member Hotline at 3128 0128.

我們將於講座舉行日前兩個工作天或之前以電郵確認閣下之報名並提供講座登入資料。如對以上講座有任何疑問，請致電滙豐強積金成員熱線3128 0128。

Members who attend in the webinar will receive an exclusive souvenir. We look forward to seeing you at the webinar.

每位出席講座的成員均會獲贈精美紀念品一份。我們期待在網上講座見到您。



HSBC Pension Administration  
滙豐退休金行政部

October 2021  
2021年10月

Disclaimer 免責條款:

The opinions and views expressed by any third parties and/or speakers in the seminar do not represent the position of The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited ('HSBC'). HSBC shall in no way be responsible for the accuracy, completeness or timeliness of the information provided by them. HSBC expressly disclaims any liability whatsoever that might arise thereof.

本網上講座的第三者或講者的意見並不代表香港上海滙豐銀行有限公司（「滙豐」）的立場。滙豐對該等資料的準確性、完整性或恰當性不會負上任何責任，亦明確表示概不就有關資料所產生或因依賴該等資料而引起的任何損失承擔任何責任。